

「齊消費 穩經濟 同受惠」買一送一優惠 (Zou Qing Jia Di) Hong Kong Retail Campaign

Terms and conditions:

- Enjoy Buy-1-Get-1-Free Appetizer (free the lowest priced item) from May 10 to May 16, 2024.
- Prior reservation online or by phone is required to ensure the availability of the offer.
- The offer is only applicable for dine-in and a service charge will be added.
- This offer cannot be used in conjunction with any other discounts, promotions, or packages, including but not limited to LUBUDS® Excellence or LUXE premium member discounts.
- This offer is not valid for banquets, set menus, private events, beverage and dining packages, or private rooms.
- Each table can only enjoy the offer once per visit, and splitting the table or bill is not allowed.
- The offer can only be used once per bill.
- This offer is non-transferable and cannot be gifted to others.
- The offer is only valid for use from May 10 to May 16, 2024.
- The offer is subject to availability and will be given on a first-come, first-served basis until supplies last.
- This offer cannot be exchanged for cash, does not provide change, and cannot be converted into other products or services.
- Images are for reference only.
- In case of any dispute, LUBUDS® Group reserves the right to final decision.

條款及細則：

- 在指定日子期內(2024年5月10－16日) 到指定餐廳消費,即可享前菜買一送一優惠 (贈送最低價之食品)。
- 享用優惠前, 請預先網上訂座或致電餐廳預留座位, 以確保能享用此優惠；
- 優惠只限堂食, 需加一服務費
- 此優惠券不能與任何其他折扣/優惠和套餐同時使用, 包括但不限於LUBUDS卓越或LUXE付費會員折扣;
- 此優惠不適用於任何宴會, 酒席, 包場活動, 飲宴套餐或包房；
- 每檯每次惠顧只可享用優惠一次, 恕不接受分檯或分單；
- 每張帳單只能使用優惠一次；
- 此優惠不可轉讓或贈送他人使用
- 優惠券只限於2024年5月10－16日使用；
- 優惠券數量有限, 先到先得, 送完即止
- 此優惠券不可兌換現金、不設找續及不可轉換為其他產品或服務；
- 圖片僅供參考；
- 如有任何爭議, LUBUDS® Group 保留最終決定權。